

Technical report Annex (A)

(A) العرض الفني ملحق

PR-ERO.24-01	PR.NO	RFQ-CBPF-ERO.24-01	RFQ.NO

ملاحظة : الحقول باللون الأزرق يتم تعبئتها من قبل المورد

Notes	Brand	Sample	Unit	Quantity	المواصفات المطلوبة	Name	#
الملاحظات	الماركة	عينة	الوحدة	الكمية	Required specifications	الاسم	
			کیس Bag	5400	Weight: 1 kg Type of rice: Long grain Packaging: Heat-sealed packaging Health Specifications: Free from pests and contaminants, no chemical additives ### Description	نوع Rice التن ارز	1
			کیس Bag	1800	Weight: 900 g Type of Chickpeas: Whole chickpeas Packaging: Securely packaged Health Specifications: Free from pests and contaminants, no chemical additives ### 1900 g Packaging: Securely packaged Packaging: Securely packaged Packaging: Securely packaged Packaging: Securely packaged Packaging: Securely packaged Packaging: Securely packaged Packaging: Securely packaged Packaging: Securely packaged Packaging: Securely packaged Packaging: Securely packaged Packaging: Securely packaged Packaging: Securely pack	نوع Chickpeas التنا حمّص	2
			کیس Bag	1800	Weight: 900 g Type of bulgur: Coarse Packaging: Securely sealed Health specifications: Free from pests and contaminants, without chemical additives غات كيميائية	نوع Bulgur التن برغل الم	3
			کیس Bag	14400	Weight: 500 g Type of pasta: Whole wheat Packaging: Securely sealed Health specifications: Free from additives and contaminants p 500 : 50	نوع Pasta ا لتع معكرونة	4

	کیس Bag	7200	Weight: 900 g Type of lentils: Black Packaging: Securely sealed Health specifications: Free from pests and contaminants, without chemical additives	الوزن: 900 غ نوع العدس: أسود ا لتغليف: تعبئة محكمة المواصفات الصحية: خالٍ من الآفات والملوثات، بدون إضافات كيميائية	lentils عدس	5
	کیس Bag	1800	Weight: 900 g Type of beans: White Packaging: Securely sealed Health specifications: Free from pests and contaminants, without chemical additives	الوزن: 900 غ نوع الفاصوليا: بيضاء التغليف: تعبئة محكمة المواصفات الصحية: خالٍ من الآفات والملوثات، بدون إضافات كيميائية	Beans فاصولیا	6
	قطعة Piece	10800	Weight: 170 g Type of tuna: Tuna in oil Packaging: Securely sealed can Health specifications: Free from preservatives and contaminants	الوزن: 170 غ نوع التونا: سمك التونا في زيت التغليف: عبوة محكمة الإغلاق المواصفات الصحية: خالية من المواد الحافظة والملوثات	Canned tuna in oil علبة تونا بزيت	7
	کیس Bag	1800	Weight: 1 kg Type of salt: Regular table salt Packaging: Securely sealed Health specifications: Free from impurities and contaminants.	الوزن: 1 كغ نوع الملح: ملح طعام عادي التغليف: تعبئة محكمة المواصفات الصحية: خالٍ من الشوائب والملوثات.	Salt ملح	8
	غالون gallon	1800	Weight: 1.8 liters Type of oil: Vegetable oil Packaging: Securely sealed gallon Health specifications: Free from trans fats and contaminants	الوزن: 1 .8 لتر نوع الزيت: زيت نباتي التغليف: غالون محكم الإغلاق المواصفات الصحية: خالي من الدهون المهدرجة والملوثات.	Vegetable oil زیت نباتي	9
	قطعة Piece	1800	Weight: 400 g Type of product: Tomato paste Packaging: Securely sealed container Health specifications: Free from preservatives and contaminants	الوزن: 400 غ نوع المنتج: رب البندورة التغليف: عبوة محكمة الإغلاق المواصفات الصحية: خالي من المواد الحافظة والملوثات	tomato paste رب البندورة	10

کیس Bag	1800	Weight: 900 g Type of sugar: White sugar Packaging: Securely sealed Health specifications: Free from impurities and contaminants	الوزن: 900 غ نوع السكر: سكر أبيض التغليف: تعبئة محكمة المواصفات الصحية : خالي من الشوائب والملوثات	Sugar سکر	11
قطعة Piece	1800	Weight: 250 g Type of cheese: Cream cheese Packaging: Securely sealed container Health specifications: Free from preservatives and contaminants	الوزن: 250 غ نوع الجبنة: جبنة كريما التغليف: عبوة محكمة الإغلاق المواصفات الصحية: خالية من المواد الحافظة والملوثات	Cheese جبنة كريما	12
قطعة Piece	1800	Weight: 500 g Type of tahini: Sesame tahini Packaging: Securely sealed container Health specifications: Free from preservatives and contaminants	الوزن: 500 غ نوع الطحينة: طحينة سمسم التغليف: عبوة محكمة الإغلاق المواصفات الصحية: خالية من المواد الحافظة والملوثات	Tahini طحینة	13

:ملاحظة/Note

يرجى تحديد بلد المنشأ للعناصر المتوفرة لديكم مع صورة لكل قطعة من اتجاهين على الأقل ضمن العرض

Please specify the country of origin for the available items with a picture of each piece from at least two directions within the offer.

بيانات المورد-Supplier Details				
	Company name اسم الشركة التجاري			
	Contact person اسم مسؤول التواصل			
	Date تاريخ التقديم			
	Signature and Stamp توقیع و ختم الشرکة			